
Medlemsmöte 2024-04-18 kl. 18:00-19:15 
Närvarande: 

Anders Isaksson  Lasse Nilsson 

Fredrik Wulff   Glenn Liljegren 

Dan Gunnarsson  Björn Berge 

Annika Gunnarsson  Jan-Erik Holm 

Tom Hedin   Roger Strandell 

Karin Nilsson   Fredrik Thorgrimsson 

Tony Olah 

Protokollförare: Jan-Erik Holm. 

Öppen agenda. 

Information från Roger Strandell. 

• Vi kommer att klä skjutvallen med svart fiberduk  i ett försök att minska tillväxten av ogräs. 

• Nytt dokument i skjutledarpärmen om notering av godkända kompetensprov. 

• 10 maj , 5 årslicenser eventuellt borttages. 

• Skjutledaren skall inte vara för mycket pådrivande när det gäller skjutteknik till nybörjare. 

• Pistolskyttekorts utbildning startar 25 april. 

• Sponsring, Peter Magnusson , 14000kr på väg in. 

• Vi kommer att vara medarrangörer till SSM Militär Svabbmatch 15-16/6. 

Glenn informerade om att Jaktia är intresserad av att komma hit och demonstrera vapen o dyl. 

Janne informerade om att korrekt ifyllda närvarolistor underlättar för redovisning, 

Samt att det är viktigt att meddela vad man betalar för när man swishar pengar till klubben. 

Tom undrade om gevärsskytte skall vara kvar, svaret var ja och det skall även köpas in ytterligare 

gevär. 

Dan Gunnarsson efterfrågade vapenkontrollant kurs. Roger kollar med Per Klingberg. 

Dan Gunnarsson undrade också om man skulle återuppta Habo tian (precisions tävling). 

 

Diskussion om poängsystem för aktivitet vid arbetsdagar och tävlingar. 

Ett alternativ att få medlemmar att bli mer aktiva och hjälpa till.  

 

Allmän diskussion om handikappanpassning av banan samt ombyggnad av tavelställ. 

 


